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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Megmenthetők-e a magyar munkahelyek?"címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést

kívánok benyújtani Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Amikor 2004 májusában csatlakoztunk az Európai Unióhoz, attól nagyon sokan azt remélték,

hogy egy olyan közösségnek leszünk a tagjai, amelyik nagyon erősen védi a saját piacait, gyárait,

munkahelyeit. Ezt különösen azért fontos hangsúlyozni, mert a magyar könnyűipar bizonyos

ágazatai, az utóbbi néhány évben élet-halál harcot vívnak a Távol-Keletről - elsősorban Kínából

- beözönlő olcsó és többnyire silány minőségű áruk keltette egyenlőtlen versenyben .

Választókerületemben a dobozi Harisnyagyár, amely egykor több száz embernek adott munkát,

és még jelenleg is foglalkoztatnak majd ötven dolgozót, még működik, de a jövőt az üzem

igazgatója asszony nagyon borúsnak látja . A helyzetet az országgyűlés is érzékelte, ezért született

meg a tavalyi év novemberében a 122/2004 . számú határozat a textil- és ruházati, valamint a bőr-

és cipőipar súlyos helyzetének enyhítésére . Ebben a parlament - egyebek mellett - felkéri a

Kormányt, hogy tekintse át az ágazat helyzetét, és dolgozzon ki intézkedéseket az iparág

helyzetének stabilizálására . Javasolja az egészségügyi hozzájárulás (EHO) megszüntetésének, a
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bér- és bérjellegű intézkedések kompenzálásának megfontolását, az import monitorozását és

olyan védintézkedések támogatását, amelyeket a nemzetközi szerződések lehetővé tesznek,

szigorúbb vámellenőrzéseket, beleértve a hamis termékek behozatalának megakadályozását, a

ruházati nagy- és kiskereskedelem ellenőrzésének szigorítását, az értékesítési folyamat

rendellenességeinek kiküszöbölését, a feketekereskedelem visszaszorítását . Valamint

ágazatspecifikus szerkezetátalakítási és fejlesztési programok kiírását, támogatását várja .
Tisztelt Miniszter úr!

- Mit tett a Kormány az azóta eltelt bő fél esztendőben?
- Megmenthető-e a dobozi Harisnyagyár és az ott dolgozók munkahelye?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 .07.05 .

Tisztelettel

Erdős Norbert
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